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MEMO

Aan Leden van de gemeenteraad

Van Lidwien Reehuis, namens wethouder Broeksma 

Afdeling Ruimtelijk Beleid en Ontwerp

CC

Datum 28 april 2020

Onderwerp Beantwoording vragen werkwijze adviescommissie Verkeer en Vervoer

Geachte heer, mevrouw, 

Begin dit jaar stelde u de vraag af of er sprake is van een hapering in het delen van de 
adviezen van de Adviescommissie Verkeer en Vervoer (AVV) met de gemeenteraad. 
Daarnaast wilde u graag weten wat de rol is van de AVV in het proces van de 
ontwikkeling van de mobiliteitsvisie.
Wethouder Broeksma heeft toegezegd dat hij bij u terug zou komen met antwoorden op 
deze vragen.
 
Kort samengevat is de beantwoording van de betreffende vragen als volgt:

- Bij  raadsvoorstellen  worden  de  schriftelijke  adviezen  toegevoegd  aan  het 
raadsvoorstel. De laatste drie schriftelijke adviezen (uit 2019) waren gericht om 
een praktische  interne  discussie  te  voeden  en  zijn  daarom niet  met  de  raad 
gedeeld. Verder adviseert de adviescommissie op dit moment veel mondeling. We 
zien dan ook geen hapering in het delen van de adviezen met de gemeenteraad.

- Met  de  adviescommissie  Verkeer  en  Vervoer  is  inleidend  gesproken  over  de 
mobiliteitsvisie en zijn betrokken in het proces. Afgesproken is dat zij  in ieder 
geval  op  deelonderwerp(en)  adviseren  en  op  de  concept  visie.  Omdat  de 
adviescommissie werkt met een werkgroep (smaldeel van de commissie) die hun 
advies voorbereidt en schrijft denken wij dat we met videoconferencing dit proces 
in goede banen kunnen leiden. Hun adviezen worden te zijner tijd gevoegd bij de 
besluitvormingsstukken.

In  de bijlage van dit  memo kunt u een uitgebreidere beschrijving van de rol  van de 
adviescommissie Verkeer en Vervoer vinden. 

We hopen uw vragen hiermee te hebben beantwoord. 
 


